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INTERPELACJA 
 

Na podstawie art. 24 ust. 3 i 5 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  gminnym (Dz. U. 
z 2018 r. poz. 994 , poz. 1000, poz. 1349, poz. 1432 ) oraz §68 4 Statutu Gminy Łapy stanowiącego załącznik do 
uchwały Nr LIV/452/18 Rady Miejskiej w Łapach z dnia 13 listopada 2018r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 
Łapy (Dz. Urz. Woj. Podl. poz.4651 z 20 listopada  2018r.) zwracam się z prośbą o przedstawienie przez Pana 
Burmistrza informacji na temat: 

 
Działań Gminy Łapy związanych z gazyfikacją w miejscowości Uhowo oraz Łapy Osse, Gąsówka Stara i 
Gąsówka-Osse. 
 

1) Mieszkańcy z Uhowa informują, że otrzymują negatywne odpowiedzi co do możliwości przyłączenia do 
sieci gazowej. Jest to odpowiedź na wnioski, których złożenie było wynikiem spotkań organizowanych 
przez Gminę. Wtedy to mieszkańcy byli zachęcani do złożenia takich wniosków i oczekiwali innego 
przebiegu tej sprawy. 

2) Mieszkańcy z obszaru tzw. Osse zwracają się ponownie z pytaniem o możliwość przyłączenia do sieci 
gazowej, która uzależniona jest od modernizacji trasy kolejowej Szepietowo-Białystok. Prace już 
rozpoczęły się, a nadal nie ma konkretnej informacji co do wykonania przecisku pod torami.  

3) Mieszkańcy Gąsówki-Osse, a w szczególności przy ul. Sokołowskiej, również podnoszą ten temat, 
zważywszy na fakt, że w tym roku będzie komleksowo przebudowana ta ulica. Obawiają się, że 
gwarancja dla nowej nawierzchni uniemożliwi na lata budowę sieci gazowej. Również, zachęceni przez 
Gminę, takie wnioski składali. 

 
Z poważaniem 
 

 


